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Subject: 2015美国国际访问者- 教育管理項目提名邀请
尊敬的四川农业大学领导，

         In October 2014 U.S State Department will have an International Visitor Leadership Program (IVLP) on the subject of Education Administration. We would like to invite you to recommend 1-2 qualified candidates for this project. This project will take about two to three weeks, and participants will come from different regions of China. 
在2014年的10月，美国国务院将举办一次为期两至三周的国际访问者培训項目，主题是美国教育管理，学习了解美国教育管理体系。此项目将邀请中国的专业人士参加。在此，特邀请贵校推荐一到两名适合的候选人参加这个项目提名。
         Please kindly fax or email back your candidates name list together with the nominee bio-data form to atochengdu@fas.usda.gov by March 21 for processing. Thanks in advance for your kind help. 
          请于三月二十一日前将推荐人员名单及提名人员个人信息表格（请参见附件）回复至我处邮箱：atochengdu@fas.usda.gov。谢谢。
Here below are the criteria for the candidates. 
          以下是候选人的基本要求
Candidates Requirements: 

候选人员要求：

1) The nominee should be in good physical and mental health, able to accommodate a fast-paced meeting and travel schedule.  A nominee should have an open mind and be interested in new perspectives.  The nominee should NOT expect VIP treatment.

候选人需身心健康， 能够适应快节奏的会议及旅行行程安排，思想开明，易于接受新鲜事物。候选人需清楚此项目并不能享受贵宾级别的待遇。
2) Candidates should be junior or mid-level professionals who are actual or potential leaders in their fields. Candidates should be 25 - 45 years old.

候选人需是行业内中高级专业人才，年龄在25岁至45岁之间 。
3）Candidates with little or no previous exposure to the United States are preferred.  A candidate who has visited the U.S. with U.S. Government funding within the past five years normally should not be nominated. Preference will be given to candidates with no previous travel to the United States.

无旅美经历者优先。在过去五年内曾经参与过美国政府资助的美国访问者不在此项目考虑范围内。
If you have any questions, please feel free to contact us. Thanks.
如您有任何疑问，请联系我们。在此，我谨代表成都美领馆农贸处感谢您对我们工作的支持。 

Best Regards,
Morgan Haas 汉梦阁 
Agricultural Counselor 农业领事
Agricultural Trade Office 农业贸易处
U.S. Consulate General 美国驻成都总领事馆
Tel: +86 28 8526 8668
Fax: +86 28 8526 8118
Email: ATOchengdu@fas.usda.gov 
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